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1 Clubnieuws 
 

1.1 Ontslagen  

1.1.1 Hannibal Tessenderlo – 24/05/2025 

• Coomans Joren (924237) 

• Corvers William (082575) 

• De Stobbeleir Sverre (927053) 

• Govaerts Emma (917566) 

• Heyvaert Yena (88842) 

• Mensch Stef (85247) 

• Raymaekers Alexander (924568) 

• Vanelven Jari (83261) 

• Zurings Kuba (919371) 
 

1.1.2 Uilenspiegel HV 

• WYDOUW Jocas (85091) 
 

1.1.3 Hubo Handbal – 29/05/2025 

 

 922803  Adriaens  Jan  

092044  Berden  Geert  

089894  Berden  Josefien  

090257  Berden  Xander  

086994  Bouchamma  Mikail  

103157  Bouhy  Maxime  

091444  Boumans  Jessie  

100806  Buttignol  Alexandre  

088822  Cochici  Edith  

919137  Collings  Mathieu  

063648  De Wit  Nathan  

085555  Dosen  Andrej  

086356  Giardina  Leander  

083195  Glesner  Colin  

083157  Heeren  Stijn  

090236  Janssens  Nisse  

100870  Kalala  Pierre  

075805  Levecq  Isabelle  
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088150  Lux  Jasper  

061367  Maes  Juliette  

927206  Ouraga  Eden  

091048  Pirlot  Noor  

091459  Rodado-Hernandez  David  

928388  Sakai  Kensei  

089223  Swennen  Zoë  

090608  Tupitti  Julian  

925245  Vreven  Brecht  

921093  Vreven  Ferre  

 

1.2 Handbal Merksplas 
Het adres van de club is gewijzigd. 
Nieuwe contactgegevens: Kleiritse Driesen 7, 2330 Merksplas. 
 

1.3 HC Aalst 
De voorzitter, Moens Frank, zal vervangen worden door Meskens Lien.  
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2 VHV – KBHB mededelingen 
 

2.1 MEI = ONTSLAGPERIODE VOOR SPELENDE LEDEN  
 
In mei vindt de jaarlijkse ontslagperiode plaats voor de spelende handballeden (niet-professionele 
sportbeoefenaars). 
 
Overeenkomstig de reglementen van de VHV (Artikel 2.5.- § 2.5.2.) zijn de volgende regels van kracht 
betreffende ontslagen, overgangen, vrijheidsaanvragen door de speler/speelster: 
 

 
 
Indien je ontslag wil geven bij je oude club, dien je het ontslagformulier, dat ook terug te vinden is op de VHV-
website via ‘clubs’ < ‘downloads’ en via ‘clubs’ < ‘handleiding clubsecretarissen’ < 'jaarplanning', in te vullen. 
Ontslagbrieven dienen tussen 01 mei en 31 mei 2025 aangetekend opgestuurd te worden naar zowel het 
secretariaat van de Vlaamse Handbal Vereniging (Dorpsstraat 74 – 3545 Halen) als naar de club waar de 
speler/speelster zijn/haar ontslag wenst te geven. De clubgegevens kun je raadplegen via deze link. 
 
We bieden opnieuw de mogelijkheid om digitaal een aangetekende zending te versturen. De handleiding hiervoor 
vind je HIER. 
LET WEL: een digitaal aangetekende zending versturen kan enkel naar de VHV. De aangetekende zending naar 
de club dient nog steeds per post te verlopen. 
 

https://handbal.be/nl/publicaties/15
https://handbal.be/nl/clubs/downloads
https://handbal.be/nl/clubs/downloads
https://handbal.be/nl/clubs/handleiding-clubsecretarissen-1/jaarplanning
https://www.handballbelgium.be/index.php/the-clubs/
https://handbal.be/files/presentatie%20ontslag%20via%20digitaal%20kanaal.pdf
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Meerdere ontslagbrieven in één envelop of per digitaal aangetekende zending worden niet aanvaard. De 
poststempeldatum op de aangetekende envelop of de datum waarop de digitale zending werd verzonden wordt 
als geldig beschouwd. 
Indien je te laat bent, wordt je ontslag niet meer aanvaard. Het is dan alleen nog de club die je kan ontslaan. 
 
Clubs die geen ontslagbrief ontvangen hebben van de speler/speelster die de desbetreffende club wenst te 
verlaten, dienen verplicht en onmiddellijk het secretariaat van de Vlaamse Handbal Vereniging hiervan op de 
hoogte te brengen door een mailtje te sturen aan info@handbal.be. De lijst met transfers van de spelers die in 
het seizoen 2024-2025 hun vrijheid aanvragen zal vanaf 05 mei 2025 regelmatig geüpdatet en ter raadpleging 
beschikbaar gesteld worden op de website van de Vlaamse Handbal Vereniging. 
 

2.2 Schema KBHB Jeugdfinales 
 

 
 
 
 
  

mailto:info@handbal.be
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3 Verslagen comités/ commissies 

3.1 Buitengewone Algemene Vergadering  
 

VERSLAG BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERING VHV 2025  
 

Donderdag 8 mei 2025, 20u00, Let’s Meet Elewijt (Tervuursesteenweg 564, 1982 Zemst) 
 
Aanwezigen BO: Bart Danhieux, Tom Lovink, Tim Mogal, Patrick Boes, Marc Vander Mierde  
Ambtshalve aanwezig: Dries Boulet 
Secretariaat: Tessa Leeten, Kevin Jaspers, Linde Panis, Gerrit Vertommen 
Verontschuldigd: Maarten Guillaume, Michiel Demeulenaere, Giannoula Tsakitzidis  
 
 
1. NAZICHT VAN DE VOLMACHTEN (19u45) 
 
 
2. AANTEKENING AANWEZIGHEDEN (20u00) 
 
Aanwezig 
 
Uilenspiegel HV, HC Welta, Olse Merksem HC, Brasschaat Handbalclub,  Sporting Pelt, HUBO 
Handbal, Handbalclub Attila Temse, Hv Arena, Kreasa Handbal Houthalen, HC Rhino Turnhout, 
HC AtomiX, HC Don Bosco Gent, Sasja HC, HBC Apolloon Spurs, HC Overpelt, Besox 
Handbalclub Izegem, HB Sint-Truiden, Handbalclub Thor, Elita Buggenhout, GBSK Handbal, 
Dameshandbalclub Overpelt, HC Hannibal Tessenderlo, HC Pentagoon Kortessem, Handbalclub 
Evergem, HK Waasmunster, Desselgemse Handbalclub, Handbalclub Roeselare, Handbalclub 
Eeklo, Handbalclub Groot Berlare, Sezoens Achilles Bocholt,  DHC Waasmunster, Handbal 
Lokeren, Elita Lebbeke, HC 't Noorden, Handbalclub Schoten, Handbalclub Eagles Aarschot, 
HC Heist o/d Berg, Handbal Hestia Bilzen, Handbal Lummen, Handbalclub Beringen, HC Leuven 
2019. 
 
 
Vertegenwoordigd: 
 
HC Maasmechelen '65, HvH Zandvliet, HBC Dendermonde, Real Kiewit, Handbal Brugge, HC 
Tielt-Aarsele. 
 
 
Afwezig: 
 
Handbalclub Aalst, DHC Meeuwen, HHV Meeuwen. 
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Niet-stemgerechtigd: 
 
Handbalclub Lier, Handbal Merksplas, Genk Handbal, Handbalclub Erpe-Mere. 
 
 
Na de aantekening van de aanwezigheden zijn er 47 stemgerechtigde clubs aanwezig. De 
gewone meerderheid is bijgevolg 24 stemmen, de 2/3de meerderheid is 32 stemmen. 
 
 
3. OPENINGSWOORD DOOR DE VOORZITTER 
 
Dames en heren, beste handballiefhebbers, 
 
Graag heet ik jullie vandaag allemaal welkom op deze algemene vergadering van de Vlaamse 
Handbalvereniging. We zijn hier vandaag samengekomen om niet alleen terug te blikken op 
het afgelopen jaar, maar ook om vooruit te kijken naar de toekomst van onze sport. 
Laten we beginnen met goed nieuws, want we mogen met trots melden dat onze federatie 
een uitstekende financiële gezondheid kent. Dankzij de inzet en het harde werk van alle 
betrokkenen, zowel op het vlak van management als van de vele vrijwilligers, hebben we het 
voorbije jaar positieve financiële resultaten geboekt. Dit biedt ons niet alleen stabiliteit, maar 
ook ruimte om te blijven investeren in de verdere groei en ontwikkeling van onze sport. Dries 
zal straks meer uitleg geven bij die financiële resultaten. 
Ook het ledenaantal binnen de VHV blijft stijgen. Dit is een duidelijk teken dat handbal steeds 
meer mensen weet te inspireren, van jong tot oud. Het enthousiasme voor onze sport is 
aanstekelijk, en de toekomst lijkt rooskleurig. We blijven ons inzetten om handbal nog 
toegankelijker te maken voor iedereen, met extra aandacht voor jeugdinitiatieven en 
samenwerking met lokale clubs. 
Nieuwe initiatieven zoals de selectiewerking voor de J en M14, tonen ons dat de interesse bij 
de jeugd groot is om handballer of handbalster te worden. Maar de selectiewerking is niet 
allen sportief een succes, het zorgt er ook voor dat clubs nauwer betrokken geraken bij de 
federatie. Laat dit nu net één van mijn stokpaardjes zijn: het is niet de clubs ÉN de federatie, 
maar de clubs ZIJN de federatie. 
We mogen ook trots zijn op de prestaties van onze nationale ploegen. De Black Arrows, onze 
nationale damesploeg, blijven ons keer op keer verrassen met indrukwekkende prestaties op 
het internationale toneel. De eerste successen zijn een mooi voorbeeld van wat er mogelijk 
is door hard werken, vastberadenheid en teamgeest. Het is waar we trots op mogen zijn, en 
we hebben dan ook alle vertrouwen dat ze de komende jaren verder zullen blijven groeien. 
De uitdagingen zijn echter groot in een kwalificatiepoule met Duitsland, Noord-Macedonië en 
Slovenië. 
Aan de andere kant hebben we de Red Wolves, onze nationale herenploeg, die wisselende 
resultaten boekten. Hoewel de weg soms uitdagender was, blijven ze strijden en ontwikkelen 
ze zich continu. De weg naar succes is niet altijd rechtlijnig, maar de inzet en vastberadenheid 
die onze herenploeg tonen, verdient zeker onze steun. Wij geloven dat met de juiste focus en 
gezamenlijke inspanningen, de Red Wolves opnieuw zullen kunnen schitteren op het 
internationaal toneel. De wedstrijd van gisteren stemde mij hoopvol. 
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Op het vlak van arbitrage blijven de uitdagingen groot. Alhoewel we een lichte stijging zien 
van het aantal scheidsrechters, moeten we blijven investeren in recrutering, opleiding en 
begeleiding van scheidsrechters. De intitiatieven die worden genomen onder leiding van 
Patrick De Mot leveren de eerste resultaten, maar we zullen hier blijven aandacht aan moeten 
besteden. 
Het voorbije jaar hebben we afscheid moeten nemen van Sigurd als chef scheidsrechter. Hij 
heeft die beslissing genomen omdat hij niet langer kon werken onder de huidige 
omstandigheden. Omstandigheden die waren gecreërd door onze Waalse collega’s. Ik leg dan 
ook de volledige verantoordelijkheid van Sigurds ontslag bij de LFH. De onrespectvolle houding 
van enkele individuen tegenover Sigurd, betreur ik ten zeerste. Dit betekent niet dat de VHV 
en LFH niet goed samenwerken. Voor de meeste dossiers is de samenwerking immers heel 
positief. Maar op vlak van arbitrage lopen de visies soms uiteen. 
Ik wil in mijn voorwoord ook een dankwoord uitspreken voor het secretariaat. Onder leiding 
van Dries is er heel sterk werk geleverd. De reacties die ik krijg van verschillende clubs tonen 
aan dat dit in vele gevallen ook door jullie (de clubs), wordt gewaardeerd. De verschillende 
onderwerpen die straks zullen worden voorgesteld zullen dit kunnen aantonen. Er zijn ook 
enkele nieuwe mensen op deeltijdse of vrijwillige basis aan de slag gegaan voor de VHV en 
KBHB, en dat biedt ook nieuwe opportuniteiten. Dus welkom aan Kevin, Sam en Pascal.  
We namen vorige week ook afscheid van Huub. T is te zeggen, Huub ging officieel op pensioen. 
Dit betekent echter geen definitief afscheid. Huub zal op vrijwillge basis actief blijven voor 
de VHV.  
Vandaag worden ook enkele nieuwe leden gekozen voor de RvB. Enkele leden, waaronder 
mezelf, zijn opnieuw kandidaat, maar ik ben heel blij dat er ook enkele nieuwe personen hun 
kandidatuur hebben ingediend. Het is echt noodzakelijk om het bestuursorgaan te blijven 
vernieuwen zodat we de continuiteit op lange termijn kunnen garanderen. Alle kandidaten 
worden straks aan jullie voorgesteld. 
Ik had het daarnet over de initiatieven op het vlak van arbitrage, maar daarvoor is een 
correcte houding tegenover de officials cruciaal. Jammer genoeg merken we geen positieve 
evolutie in de gedragingen op en naast het veld. In tegendeel. Er komen steeds meer klachten 
binnen op het secretariaat en er zijn nog nooit zoveel spoedcommisies bijeen geweest.  
Daarom opnieuw een oproep: hoe het fair! Heb respect voor je medespelers, tegenstanders, 
scheidsrechters, officials, supporters,… Alleen samen kunnen we onze sport groter maken en 
de nodige aandacht bezorgen die ze verdient. 
Ik wil afsluiten door iedereen die zich inzet voor handbal in Vlaanderen te bedanken: de 
coaches, de vrijwilligers, de spelers, de clubbesturen, de sponsors, de media,… Zonder jullie 
zou dit alles niet mogelijk zijn. 
Ik kijk uit naar een vruchtbare vergadering en een toekomst waarin we samen het handbal in 
Vlaanderen naar nieuwe hoogtes brengen. 
Dank u wel! 
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4. AANWIJZING VAN 2 STEMOPNEMERS 
 
Er wordt gevraagd naar vrijwilligers om de rol van stemopnemer op zich te nemen. Stefaan 
Degryse (HBC Roeselare) en Philippe Denis (HB Lummen) melden zich aan en worden bijgevolg 
aangeduid voor deze taak. 
 
 
5. AANVAARDING NIEUWE CLUBS/ONTSLAG CLUBS 
 
De stemming van de erkenning van Erpe-Mere als nieuwe club, levert een meerderheid op van 
47 stemmen (unanieme goedkeuring).  
De stemming van de stopzetting van club Hamont-Achel, levert een meerderheid op van 47 
stemmen (unanieme goedkeuring).  
De stemming van de stopzetting van club HV Lommel, levert een meerderheid op van 47 
stemmen (unanieme goedkeuring).  
 
 
6. WIJZIGING VAN DE STATUTEN 
 
In het kader van de verdere professionalisering van de werking van de federatie en met het 
oog op een betere afstemming op recente regelgeving, heeft het Bestuursorgaan op 7 april 
2025 ingestemd met een aantal gerichte wijzigingen aan de statuten. Deze wijzigingen werden 
ter goedkeuring voorgelegd aan de Algemene Vergadering. 
 
De Algemene Vergadering heeft zich uitgesproken over drie afzonderlijke voorstellen tot 
wijziging van de statuten: 
 

1. Integratie “Veilig Sportklimaat” – wijziging artikel 3.1.8 
In artikel 3.1.8 wordt een expliciete verwijzing opgenomen naar het nieuwe decreet 
inzake een veilig sportklimaat. Deze toevoeging weerspiegelt het engagement van de 
federatie om actief bij te dragen aan een veilige en respectvolle sportomgeving voor 
al haar leden. 
 
De Algemene Vergadering heeft deze voorgestelde wijziging unaniem goedgekeurd. In 
totaal werden 47 stemmen uitgebracht. Alle 47 aanwezige stemgerechtigden stemden 
vóór. Er waren geen tegenstemmen en geen onthoudingen. 
 

2. Aanpassing terminologie ‘commissaris’ 
In de huidige statuten wordt de term "commissaris" gebruikt voor de persoon die 
toezicht houdt op de financiële situatie van de vereniging. De voorgestelde wijziging 
houdt in dat in alle artikelen waar geen wettelijke verplichting bestaat tot het 
aanstellen van een bedrijfsrevisor, de term "commissaris" vervangen wordt door 
"controleur". Indien de wettelijke drempels worden overschreden en een bedrijfsrevisor 
verplicht is, blijft de benaming "commissaris" behouden, conform de regelgeving. Deze 
wijziging zal ook doorgetrokken worden in de onderliggende reglementen van de 
federatie. 
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De Algemene Vergadering heeft deze wijziging eveneens unaniem goedgekeurd. Van de 
47 uitgebrachte stemmen werden er 47 uitgebracht vóór de wijziging. Er waren geen 
tegenstemmen en geen onthoudingen. 
 

3. Aanpassing samenstelling Dagelijks Bestuur – wijziging artikel 5.1.6 & 6.4 
De huidige formulering bepaalt dat het Dagelijks Bestuur bestaat uit de voorzitter, een 
ondervoorzitter, één of meerdere celhoofden en de secretaris-generaal. De 
voorgestelde wijziging herbekijkt deze samenstelling in functie van de actuele werking 
en de vertegenwoordiging binnen het PUC. Het doel is een efficiëntere afstemming van 
de operationele werking en een betere vertegenwoordiging van de federatie. 
 
Ook deze statutenwijziging werd unaniem goedgekeurd door de Algemene Vergadering. 
Er werden 47 stemmen uitgebracht, waarvan alle 47 vóór. Er waren geen tegenstemmen 
en geen onthoudingen. 

 
De Algemene Vergadering bevestigt hiermee formeel de goedkeuring van de drie afzonderlijk 
voorgelegde statutenwijzigingen. 
 
 
7. VERSLAG VAN DE COMMISSARISSEN 
 
Dany Van Hoorebeke nam het woord en gaf toelichting bij zijn controle van de jaarrekening 
2024. Deze controle gebeurde via een online meeting op 23 april 2025 met Dries Boulet. Er 
werd een high-level review uitgevoerd van de balans, resultatenrekening en banksaldi. 
De commissaris merkte enkele aandachtspunten op: 

• Vordering op KBHB (€114.784,32): Betaling blijft al meer dan 5 jaar uit. Wel bevestigd 
in de boekhouding van de KBHB. Herclassificatie naar financieel vast actief wordt 
aanbevolen. Er zijn leningsovereenkomsten, maar die werden niet bezorgd. Er wordt 
geen intrest aangerekend. 

• Loonattest 2024: Twijfel over de correctheid van het document. De maximale fiscale 
provisie vakantiegeld ontbreekt. Daarnaast wordt een onderschatting van loonkosten 
vastgesteld t.w.v. €16.537,34. 

• BTW-aangiftes vs. omzetrekeningen: Een verschil van ongeveer €583.500 werd 
vastgesteld. Volgens het boekhoudkantoor te wijten aan overlopende rekeningen, maar 
een cijfermatige onderbouwing ontbreekt. 

De commissaris besluit dat hij op basis van de verkregen informatie niet met voldoende 
zekerheid kan oordelen of de rekeningen over 2024 materieel correct of incorrect zijn. 
 
 
8. FINANCIEEL VERSLAG EN GOEDKEURING VAN DE JAARREKENINGEN 2024 
 
Net zoals in 2023 kan de Vlaamse Handbalvereniging ook in 2024 een positief financieel 
resultaat voorleggen. Het resultaat van 2023 betekende een belangrijke stap in het 
wegwerken van het historische negatieve overgedragen saldo.  
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Diezelfde lijn zet zich door in het boekjaar 2024. De federatie sluit dit jaar af met een positief 
resultaat van €96.540, zoals bevestigd door de Financiële Cel en goedgekeurd door het 
Bestuursorgaan. Dit resultaat ligt wederom aanzienlijk boven de oorspronkelijke begroting, 
en is opnieuw het gevolg van een combinatie van een voorzichtige en realistische 
begrotingsaanpak, onverwachte inkomsten, en gerichte besparingen aan de uitgavenzijde. 
 
Het verslag van de Financiële Cel wijst erop dat het financiële herstel van de VHV duidelijk 
voelbaar is, maar ook fragiel blijft. Een aanzienlijk deel van het overschot in 2024 is het gevolg 
van eenmalige gunstige factoren, waardoor het belangrijk is om ook in de komende jaren een 
gedisciplineerd en waakzaam financieel beleid aan te houden. Structurele marges blijven 
beperkt, en de federatie blijft in belangrijke mate afhankelijk van projectgebonden 
financiering en externe partnerschappen. 
De VHV is op financieel vlak opnieuw gezond, wat een belangrijke mijlpaal is na een periode 
van tekorten. Dit betekent echter niet dat er ruimte is voor euforie. De financiële stabiliteit 
moet geborgd worden via blijvende aandacht voor kostenefficiëntie, het vermijden van 
onnodige structurele lasten en het behoud van een kwaliteitsvolle werking binnen de 
beschikbare middelen. 
 

 
 
De grafiek toont duidelijk aan dat de Vlaamse Handbalvereniging de afgelopen jaren een 
opvallende financiële ommekeer heeft gerealiseerd. 

1. Eigen Vermogen 
Na een terugval in 2022 is het eigen vermogen opnieuw sterk toegenomen in 2023 en 
2024. In 2024 bedraagt het €227.909, wat het hoogste niveau in zes jaar is. Dit wijst op 
een structurele versterking van de financiële gezondheid van de organisatie. 

2. Resultaat 
Na jaren van beperkte of negatieve resultaten (met een dieptepunt in 2019), werd in 
2023 en 2024 opnieuw een fors positief resultaat geboekt. Vooral de twee laatste 
boekjaren tonen aan dat er opnieuw ruimte ontstaat voor investeringen en 
beleidskeuzes zonder directe druk op de reserves. 
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3. Liquide Middelen 
De liquiditeitspositie van de federatie is in 2024 bijzonder sterk, met een recordbedrag 
van €696.756,70 aan beschikbare middelen. Dit biedt een robuuste buffer en verhoogt 
de veerkracht van de organisatie tegenover onverwachte gebeurtenissen of 
strategische keuzes. 

 
De combinatie van een stijgend eigen vermogen, opeenvolgende positieve jaarresultaten en 
een sterke liquiditeitspositie wijst op een duurzame financiële stabilisering. Wel blijft het 
belangrijk dat deze positieve evolutie met de nodige waakzaamheid wordt benaderd, gezien 
het aandeel van uitzonderlijke inkomsten in de afgelopen jaren. 
 
Dries Boulet geeft een toelichting bij details de resultatenrekening. 
 

 Actuals 2024 begroting 2024 

 € 96.540 € 38.077 

Bedrijfsopbrengsten € 1.500.321 € 1.352.252 

      

Omzet € 125.251 € 120.000 

Werkingsmiddelen via clubs € 368.213 € 350.500 

Subsidies € 543.440 € 503.152 

Divers € 145.350 € 18.600 

Inning voor derden € 318.068 € 360.000 

 Actuals 2024 begroting 2024 

 -€ 1.403.781 -€ 1.314.174 

Bedrijfskosten -€ 1.403.781 -€ 1.314.174 

      
Aankoop grondstoffen € 0 € 0 
Diensten en diverse goederen -€ 600.013 -€ 592.598 
Bezoldigingen en sociale lasten -€ 533.971 -€ 507.280 

Afschrijvingen en 
waardeverminderingen -€ 16.558 -€ 22.837 
Andere bedrijfskosten -€ 253.239 -€ 191.460 

 
 
Het resultaat van het boekjaar is € 96.540 euro. Dit is veel hoger dan het gebudgetteerde € 
38.077 euro maar uiteraard een heel gunstige situatie. 
 
Opbrengsten 
 
Bij de omzet zijn er meer opbrengsten bij Divers. Een deel in een verschuiving tussen de 
boeking van bepaalde inkomsten die begroot waren onder “Inning voor derden”, anderzijds 
zijn er extra inkomsten dankzij de verlenging van de opdracht voor het EHF-Masterpan en de 
bijhorende academie. Dat zorgt voor extra opbrengsten, al staan daar ook extra kosten 
tegenover. 
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Bij de werkingsmiddelen via clubs zien we een lichte verhoging ten opzicht vna het budget. 
De ledenbijdrages en bijdrages inschrijvingen ploegen lagen duidelijk hoger. Door een 
correctie van de leveringsplicht 2023 waren er wel enkele correcties. Tot slot was er ook een 
extra subsidieproject dat niet in de begroting werd opgenomen. Ook daar is het uiteraard zo 
dat daar bijkomende kosten voor worden voorzien. 
 
Kosten 
 

De kosten liggen ongeveer 89000 euro hoger dan voorzien. Dit wordt grotendeels verklaard 

door de extra projecten (verspreid over diverse kostenposten) en het EHF Masterplan 

(verhoging post Bijdrage werking KBHB), want voor het overige kan je stellen dat de budgetten 

goed werden gerespecteerd. 

Er zijn in de 61-rekeningen enkele verschuivingen. Zo worden de km-vergoedingen sinds 2025 

op een andere rekening geboekt om een beter onderscheid te zien met de 

vrijwilligersvergoedingen die worden uitgekeerd aan de scheidsrechters. 

Een aandachtspunt is de sterke toename van “Huur printer, software e.a.” daaronder vallen 

diverse hulpmiddelen die de VHV meer en meer gebruikt om de efficiëntie te verhogen en 

extra ondersteuning binnen het boekhoudpakket. 

 
Resultaat van boekjaar is een positief resultaat van 105.218,78 euro, wordt overgedragen en 
komt bij het negatief over te dragen resultaat dat er reeds was. Hiermee wordt het over te 
dragen resultaat -44.510,41 euro. 
 
De stemming inzake het financieel verslag en de goedkeuring van de jaarrekeningen 2024 
levert geen meerderheid op, er zijn 23 stemmen voor, 17 stemmen tegen en 7 onthoudingen.  
 
 
9. ONTHEFFING VAN DE BESTUURDERS 
 
De stemming inzake de ontheffing van de bestuurders is niet gehouden ten gevolge van het 
afkeuren van de jaarrekeningen.  
 
 
10. ONTHEFFING VAN DE COMMISSARIS 
 
De stemming inzake de ontheffing van de commissaris is niet gehouden ten gevolge van het 
afkeuren van de jaarrekeningen. 
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11. GOED BESTUUR 
 
Linde Panis geeft toelichting bij de voorgestelde actualisering van het Charter Goed Bestuur. 
Deze herziening kadert in de inwerkingtreding van het nieuwe beleidsplan op 1 januari 2025 
en werd op 7 april 2025 unaniem goedgekeurd door het Bestuursorgaan. 
De aanpassingen beogen een betere afstemming op het nieuwe beleidsplan en omvatten onder 
meer een actualisatie van het profielbeleid voor bestuursmandaten. De gewenste profielen 
van de leden van  het BO werden aangepast op basis van het beleidsplan 2025-2028, de nieuwe 
visie, de missie en de nieuwe strategische doelen. Daarbij wordt nadrukkelijk gestreefd naar 
een evenwichtige, diverse en transparante samenstelling van het bestuursorgaan. 
De Algemene Vergadering keurt de voorgestelde wijzigingen aan het Charter Goed Bestuur, 
met de gewenste profielen van de leden van het Bestuursorgaan, zoals opgenomen in de 
bijlage, unaniem goed (47 stemmen voor). 
 
 
12. AANWIJZING NIEUWE COMMISSARISSEN VOOR DE REKENINGEN 2025 
 
De vergadering heeft geen nieuwe commissarissen aangesteld. 
 
 
14. VOORSTELLING EN VERKIEZING/ONTSLAG V/D LEDEN V/H BESTUURSORGAAN 
 
De vergadering heeft geen verkiezingen laten doorgaan aangezien de bestuurders nog niet zijn 
ontheven uit hun functie. 
 
 
15. MEDEDELINGEN VAN DE VHV 
 
Dries geeft een toelichting bij enkele van de positieve scores met betrekking tot goed bestuur 
die zijn toegekend aan de VHV. Een erkenning van Sport Vlaanderen voor de manier van 
werken. De cijfers tonen een erg positieve ontwikkeling de voorbije 4 jaren. 
Daarnaast worden enkele cijfers getoond en kort besproken die ook in het jaarboek terug te 
vinden zijn: 

• Clubs 
Het aantal volwaardige clubs daalt verder tot 51 in 2025, terwijl het gemiddeld aantal 
sporters per club stijgt naar 146. Deze schaalvergroting wijst op sterkere, stabielere 
clubstructuren, maar vraagt ook om blijvende aandacht voor regionale spreiding en 
bestuurlijke ondersteuning. 

• Leden 
Het ledenbestand bleef in 2024 stabiel en toont in 2025 opnieuw een lichte stijging, 
vooral bij de -12-jarigen en 12- tot 16-jarigen. Het aantal +16-jarigen daalt licht sinds 
de piek in 2021–2022. De stijging van spelende leden wijst op een sterke betrokkenheid, 
al blijft het beperken van drop-out bij oudere leden een aandachtspunt. 

• Ploegen 
Het aantal jeugdploegen in competitie stijgt verder, vooral bij gemengde en J18-
ploegen. De terugval bij meisjes is opvallend in de M16-categorie. Ondanks een lichte 
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daling in het aantal +16-leden, blijft de participatie bij oudere jeugd stabiel. Dit 
suggereert dat de uitstroom rond 16–18 jaar afneemt, maar dat vooral bij senioren nog 
verlies optreedt. 

• Scheidsrechters 
Het aantal actieve scheidsrechters stijgt van 154 naar 176, met een lichte daling in 
gemiddelde leeftijd. Deze evolutie is positief en wijst op een hernieuwde instroom. 
Tegelijk blijft het belangrijk om in te zetten op begeleiding, inzetbaarheid en retentie, 
gezien de toenemende druk vanuit de competitie. 

• HUB-werking 
Sinds de hervorming van de HUB-werking is het aantal aanmeldingen voor screening 
gestegen met 22%, tot 371 in 2025. De stijging is zichtbaar bij zowel jongens als 
meisjes. Deze groei bevestigt het vertrouwen in het selectie- en ontwikkeltraject, al 
vraagt de grotere instroom voldoende capaciteit voor kwaliteitsvolle opvolging. 

 
 
Dries Boulet lichtte tijdens de Algemene Vergadering de werking en recente ontwikkelingen 
binnen de Koninklijke Belgische Handbalbond (KBHB) toe, in het bijzonder met betrekking tot 
de structurele financiering en de meerwaarde voor de Vlaamse Handbalvereniging (VHV). 
 
In 2022 werd binnen de KBHB het voorstel gedaan om een structurele bijdrage te vragen aan 
de ledenfederaties. Dit initiatief had als duidelijke doelstelling om stabiliteit te creëren 
binnen de nationale structuur en de verdere uitbouw van de KBHB mogelijk te maken. Het 
streven was om op termijn bijkomende investeringen aan te trekken via sponsoring, 
subsidiëring en andere externe financieringsbronnen. Die strategie blijkt inmiddels zijn 
vruchten af te werpen. 
 
De voorziene omzetdoelstelling van 400.000 euro voor 2024 werd ruimschoots overtroffen; er 
werd bijna 700.000 euro gerealiseerd, dus een verschil van nagenoeg 300.000 euro extra 
middelen. Deze bijkomende fondsen zijn onder meer ingezet voor de oprichting van de 
nationale ploeg “Black Arrows” en verschillende ondersteunende projecten die bijdragen aan 
de promotie en verankering van de talentontwikkeling. 
 
Voor de VHV levert deze evolutie duidelijke voordelen op. Enkele concrete verwezenlijkingen 
van de voorbije jaren zijn: 

• De invoering van het digitale wedstrijdblad; 
• Een uniform ledenbestand op nationaal niveau; 
• De erkenning van het talentenkamp in Lokeren met het “Respect Your Talent” label 

van de EHF; 
• De opwaardering van de Bekerfinales tot de Lotto Cup Finals, met investeringen in 

livestreams van onder meer de halve finales bij de dames. 
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Dries benadrukte dat het voor de VHV op zichzelf moeilijk blijft om grote sponsors aan te 
trekken. Toch tonen de recente resultaten bij de KBHB aan dat dergelijke externe financiering 
via een gezamenlijke aanpak wél haalbaar is. De samenwerking met de Ligue Francophone de 
Handball (LFH) blijkt hierin een belangrijke hefboom en meerwaarde te zijn, waardoor het 
Belgische handbal op een structurele en duurzame manier versterkt wordt. 
 
16. CONTROLE VAN DE AANWEZIGHEDEN 
 
Bij een controle is vastgesteld dat alle clubs nog aanwezig zijn. 
 
 
17. SLUITING VAN DE VERGADERING DOOR DE VOORZITTER 
 
Voorzitter Bart Danhieux geeft aan dat er snel gecommuniceerd zal worden over de verdere 
opvolging en het organiseren van een nieuwe Algemene Vergadering. 
 
 
 
Bart Danhieux (voorzitter Bestuursorgaan VHV) 
 
 
 


